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 AKADEMICKÝ SENÁT 
 

ZÁPIS č. 93 

ze zasedání konaného dne 21. června 2007 

Přítomni:  

Stanislav Balík, Igor Dostál (do 17:20), Vít Hloušek, Dalibor Jenne, Lenka Juřenová, Václav 

Kulhavý, Silvie Pospíšilová, Stanislava Ševčíková, Michal Vašečka (od 16:05) 

Omluveni: 

Ivo Pospíšil, Alexandr Průša 

Hosté: 

Jan Holzer – proděkan pro studium, Vojtěch Moštěk - tajemník, Ladislav Rabušic – děkan 

fakulty  

 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání, schválení programu 

2. Doplnění plánu investic na rok 2007 

3. Podmínky přijímacího řízení FSS na ak. rok 2008/09 

4. Výroční zpráva FSS za rok 2006 

5. Různé 

Průběh jednání: 

1. Dr. Balík zahájil zasedání a přednesl program, který byl schválen bez návrhů na doplnění. 

Hlasování: pro 8, proti 0, zdrželo se 0. 

2. Dr. Balík přivítal členy vedení: proděkana pro studium doc. Holzera, tajemníka Ing. 

Moštěka a děkana fakulty prof. Rabušice 

3. Ing. Moštěk obsáhle představil návrh Doplnění plánu investic na rok 2007. Senátoři 
diskutovali zejména  nad bodem  č. 3 (zastínění jižně situovaných oken auly) a 4 
(zpracování projektové dokumentace na chlazení auly a poslucháren č. 31 a 51). Dr. 

Balík vyslovil svůj nesouhlas s bodem 4 a dal hlasovat o jeho vyřazení z plánu investic. 
Hlasování: pro 1, proti 7, zdržel se 1. Vzhledem k výsledkům tohoto průběžného 

hlasování senát následně přistoupil ke schvalování původního návrhu v nezměněné 
podobě. Návrh byl schválen v poměru: pro 8, proti 1, zdrželo se 0. 
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4. Doc. Holzer představil Podmínky přijímacího řízení na FSS MU na ak. rok  2008/9. 
Fakulta bude i nadále spolupracovat s agenturou Scio v přípravě přijímacího řízení do 

bakalářského stupně studia. Doc. Holzer toto rozhodnutí odůvodnil spokojeností vedení 
fakulty s průběhem letošního přijímacího řízení. Podoba přijímacích testů a formy 

přijímacího řízení zůstane stejná, oproti loňskému roku se však změní administrativa 
vybírání poplatků za přijímací řízení. Senát po diskusi navržené podmínky přijímacího 
řízení schválil v poměru: pro 9, proti 0, zdrželo se 0. 

5. Dalším bodem programu byla Výroční zpráva za rok 2006, kterou senát bez výhrad 
schválil v poměru: pro 8, proti 0, zdrželo se 0. 

6. Různé: 

• Senát diskutoval návrh na zavedení zářijového termínu státních zkoušek. Zazněly 
argumenty ze strany studentské komory pro zavedení zářijových termínů. Lenka 
Juřenová a prof. Rabušic pak osvětlili členům senátu důvody zamítavého postoje 

fakulty k tomuto tématu, na kterém se shodli účastníci zasedání vedení fakulty 18.6.07. 

•  Senát se předběžně dohodl na konání příštího řádného zasedání na přelomu září a 
října 2007. 

 

Usnesení: 

2007-06-21/1 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schválil návrh na 
doplnění plánu investic pro rok 2007 v předložené podobě. 
 

2007-05-31/2 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schválil Podmínky 
přijímacího řízení na FSS pro rok 2008/9. 

 

2007-06-21/3 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity schválil Výroční 
zprávu za rok 2006. 
 

.......................................................            ....................................................... 

PhDr. Stanislav Balík, Ph.D.             místopředseda senátu 

předseda senátu 

 

zapsala: Bc. Silvie Pospíšilová 


